
Bir asır sonra ilk ziyaret

Mersin TV, 5 Eylül 2008

Adnan Oktar: Türkiye Allah’ın izniyle büyük bir ülke olacak. Türk-
İslam Birliği oluşacak. Bütün bu Ortadoğu’yu bütün Balkanları, Asya’yı
Türkiye, ağabeylik ruhuyla kucaklayacak İnşaAllah. Ve güzel bir sistem
meydana gelecek dikkat ederseniz. Kafkas paktı oluşturuluyor yine
demiryolu projemiz var biliyorsunuz. Petrol boru hattı, doğalgaz  boru
hattı projeleri var.  İslam Birliği toplantıları yapılıyor. Türk Birliğinin
daha güçlü hale gelmesi için yapılan çalışmalar var. Bunların hepsi
hayırlı İnşaAllah. Anadolumuz hep medeniyetlere beşiklik yapmış
biliyorsunuz. Anadolu öyle bir yer. Osmanlı döneminde de biliyorsunuz.
Bütün Ortadoğu’yu Balkan’ları üç kıtayı buradan yönetmişler İnşaAllah.
Yine o şekilde olacak ama sevgiyle dostlukla kardeşlik ruhu içerisinde
olacak.

Azerbaycan Novoye Vremya, 6 Ekim 2008

Adnan Oktar: Balkanlar hep Osmanlı toprağıdır ta İtalya’nın içlerine
kadar. İtalya’ya yakın yerlere kadar hep Osmanlı toprağıdır. Her yerde
Osmanlının izleri görülür, Osmanlının güzelliği görülür. Oraları Türk
İslam Birliği içerisinde bir huzur şehri, huzur bölgeleri olacaktır...
Sadece onlara bereket, bolluk ve huzur sunar Türk İslam Birliği.
Bosna’ya da, Arnavutluğa da her yere İnşaAllah Türk İslam Birliği
huzur ve mutluluk sunacaktır.

Türkiye, 27 Temmuz 2009

Zaman, 27 Temmuz 2009



Sancak'ın Karadağ'da kalan kısmının merkezi olan Rojaye'yi
ziyaret eden Dışişleri Bakanı Davutoğlu yaklaşık bir asır sonra
bölgeyi ziyaret eden ilk Dışişleri Bakanı oldu.
Bakan, Boşnak Partisi lideri ve Devlet Bakanı Rafet Husoviç'in bir
kardeşinin de Türkiye'de oturduğunu belirterek, "Ona dün de
söyledim; sadece bir değil 70 milyon kardeşiniz var Türkiye'de." diye
konuştu.

Karadağ'da bir ofisi bulunan TİKA'nın da buradaki faaliyetlerini
artırarak devam ettireceğini bildiren Davutoğlu, gerek eğitim, gerek
sağlık, gerekse ekonomik ve sosyal alanda yapılacak faaliyetleri birer
birer gözden geçirdiklerini, bunları bir takvim içinde nasıl
gerçekleştirecekleri konusunda hep beraber çalışacaklarını söyledi.
Davutoğlu, Rojayeli bir dostlarının Türkiye'ye Karadağ'ın büyükelçisi
olarak atandığını da ifade ederek, "Dün kendisiyle de Podgorica'da
görüştük. İnşallah böylece hem Türkiye-Karadağ ilişkileri en üst
düzeyde ilerleyecek hem de Rojaye başta olmak üzere Karadağ'daki
diğer Sancak şehirleri ile Türkiye arasında bir dostluk köprüsü olacak."
diye konuştu. Bakan Davutoğlu, Rojaye'nin tarihini anlatan ve Osmanlı
döneminden eserlerin de sergilendiği bir müzeyi de eşi Sare Davutoğlu
ile birlikte gezdi. Davutoğlu, müze gezisi sırasında, son dinlendiği
frekans olarak İstanbul'u gösteren, 1930'lardan kalma bir radyoyu da
inceledi.
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